

SYARAT KELAYAKAN PERMOHONAN JAWATAN KOSONG
LEMBAGA PERINDUSTRIAN KAYU MALAYSIA (MTIB) TAHUN 2021

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
1.	PEGAWAI UNDANG- UNDANG GRED L41	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none">(a) Warganegara Malaysia;(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;(c) Sekurang-kurangnya memiliki:<ul style="list-style-type: none">(i) Ijazah Sarjana Muda Undang-Undang yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred L41: RM2,418.00); atau(ii) Lulus Peperiksaan Akhir Peguam (Bar Final Examination) (Gaji permulaan ialah pada Gred L41: RM2,418.00); dan(d) Keutamaan kepada calon yang memperoleh CGPA 3.00 atau berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang berkaitan. <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/ Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
2.	PEGAWAI EHWAL EKONOMI GRED E41	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) Warganegara Malaysia;</p> <p>(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;</p> <p>(c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>i) Ijazah Sarjana Muda dalam bidang Teknologi Perakayuan/ bidang Teknologi Perabot/ lain-lain bidang Perakayuan/ bidang Perhutanan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred E41: RM2,083.00); atau</p> <p>ii) Ijazah Sarjana Muda kepujian dalam bidang Teknologi Perakayuan/ bidang Teknologi Perabot/ lain-lain bidang Perakayuan/ bidang Perhutanan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi-institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred E41: RM2,286.57); atau</p> <p>iii) Ijazah Sarjana Muda Kejuruteraan Kayu yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred E41: RM2,490.99); dan</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang berkaitan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu:</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/ Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
3.	PEGAWAI TADBIR GRED N41	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;</p> <p>c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>i) Ijazah Sarjana Muda yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred N41: RM2,080.00); atau</p> <p>ii) Ijazah Sarjana Muda kepujian yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred N41: RM2,283.43).</p> <p>d) Keutamaan kepada calon yang memperoleh CGPA 3.00 dan ke atas dalam bidang Ekonomi/ Pengurusan Sumber Manusia/ Pemasaran/ Keusahawanan/ Pengurusan atau Pengurusan Projek/ Undang-Undang; dan</p> <p>e) Berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang berkaitan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/ Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
4.	PEGAWAI TEKNOLOGI MAKLUMAT SETARA GRED F41 (KONTAK)	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) Warganegara Malaysia; (b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; (c) Sekurang-kurangnya memiliki Ijazah Sarjana Muda Kepujian atau Ijazah Sarjana atau Doktor Falsafah (PhD) dalam bidang kejuruteraan perisian/ sains komputer/ teknologi maklumat/ kejuruteraan komputer/ bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; (d) Keutamaan kepada calon yang berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang teknologi maklumat seperti pembangunan/ pentadbiran/ penyelenggaraan sistem/ pengurusan projek; dan (e) Pemegang sijil profesional/ bertauliah berkaitan teknologi maklumat (contoh: <i>System Administrator, Database Administrator (DBA), Requirement Engineering, Certified Tester, System Development, Information Security, IT Service Management, Project Management, Web/ Mobile Development, Data Science/ Analytics</i>)/ Industri 4.0. <p>(Gaji F41 kontrak: RM3,000.00 – RM3,700.00 *termasuk elaun)</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/ Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
5.	PENOLONG PEGAWAI TEKNOLOGI MAKLUMAT GRED FA29	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) Warganegara Malaysia;</p> <p>(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil dalam bidang teknologi maklumat atau prosesan data yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada politeknik tempatan atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred FA29: RM1,549.00); atau</p> <p>(ii) Sijil dalam bidang kejuruteraan komputer yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada politeknik tempatan atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred FA29: RM1,549.00); atau</p> <p>(iii) Diploma dalam bidang sains komputer atau teknologi maklumat yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred FA29: RM1,855.00); atau</p> <p>(iv) Diploma dalam bidang kejuruteraan komputer yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred FA29: RM1,929.89).</p> <p>(e) Keutamaan kepada calon yang memperoleh CGPA 3.00 atau berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang berkaitan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
6.	PENOLONG PEGAWAI PENYELIDIK GRED Q29	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>(a) Warganegara Malaysia;</p> <p>(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan dan mendapat Prinsipal dalam subjek Matematik atau salah satu subjek sains.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,496.00); atau</p> <p>(ii) Sijil dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada politeknik tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,496.00); atau</p> <p>(iii) Sijil Pertanian atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,496.00); atau</p> <p>(iii) Diploma dalam bidang sains yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,774.37); atau</p> <p>(iv) Diploma dalam bidang kejuruteraan kayu yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,849.57).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang yang memperoleh CGPA 3.00 atau berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang penyelidikan industri perkayuan/ bio-komposit.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
7.	PENOLONG PEGAWAI EHWAL EKONOMI GRED E29	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau kelayakan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E29: RM1,493.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) atau kelayakan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E29: RM1,493.00);atau</p> <p>(iii) Sijil Pertanian atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E29: RM1,493.00);atau</p> <p>(iv) Diploma dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred E29: RM1,770.95).</p> <p>d) Keutamaan kepada calon yang mempunyai kelayakan akademik dalam bidang Teknologi Berasaskan Kayu / Industri Perkayuan / Perhutanan atau berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang berkaitan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
8.	PENOLONG PEGAWAI TADBIR GRED N29	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau kelayakan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred N29: RM1,493.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) atau kelayakan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred N29: RM1,493.00); atau</p> <p>(iii) Diploma dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred N29: RM1,770.95).</p> <p>d) Keutamaan kepada calon yang mempunyai kelayakan akademik dalam bidang Sains Komputer / Pengurusan dan Teknologi Pejabat / Pentadbiran Awam / Pentadbiran Korporat / Pemasaran / Pengurusan Projek / Pengurusan Maklumat / lain-lain bidang berkaitan Perpustakaan atau berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang berkaitan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
9.	PENOLONG JURUTERA GRED JA29	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>(a) Warganegara Malaysia;</p> <p>(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil dalam bidang kejuruteraan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada politeknik tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred JA29:RM1,549.00); atau</p> <p>(ii) Diploma dalam bidang kejuruteraan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred JA29: RM1,935.02).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang kejuruteraan elektrik/ mekanikal.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
10.	PEMBANTU EHWAL EKONOMI GRED E19	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) Warganegara Malaysia;</p> <p>(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E19: RM1,353.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Vokasional Malaysia dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E19: RM1,353.00); atau</p> <p>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred E19: RM1,409.40); atau</p> <p>(iv) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred E19: RM1,465.80).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang mempunyai SKM atau pengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang berkaitan Perkayuan/ Teknologi Perabot/ Perhutanan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
11.	PEMBANTU TADBIR (PERKERANIAN/ OPERASI) GRED N19	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan; atau (Gaji permulaan ialah pada Gred N19: RM1,352.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,408.40); atau</p> <p>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,464.80).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang mempunyai Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) dalam Pentadbiran Sistem Maklumat dan Pengurusan Pejabat atau berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang berkaitan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
12.	PEGAWAI KHIDMAT PELANGGAN GRED N19	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) Warganegara Malaysia;</p> <p>(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan; atau (Gaji permulaan ialah pada Gred N19: RM1,352.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,408.40); atau</p> <p>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,464.80).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang khidmat pelanggan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
13.	PEMBANTU SETIAUSAHA PEJABAT GRED N19	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) Warganegara Malaysia;</p> <p>(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,352.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,408.40); atau</p> <p>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,464.80).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang Kesetiausahaan serta berkebolehan bertutur dalam Bahasa Inggeris dengan baik dan mengendalikan komputer.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

14.	PEMBANTU TADBIR KEWANGAN GRED W19	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) Warganegara Malaysia;</p> <p>(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Kepujian dalam subjek Matematik, Perdagangan atau Prinsip Perakaunan pada peringkat peperiksaan tersebut.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred W19 : RM1,353.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Perdagangan Malaysia peringkat Pertengahan (Simpan Kira-Kira) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred W19: RM1,409.40); atau</p> <p>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred W19: RM1,409.40); atau</p> <p>(iv) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Perdagangan Malaysia peringkat Tertinggi (Perakaunan) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred W19 : RM1,465.80).</p> <p>(v) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred W19: RM1,465.80).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang perakaunan/ kewangan dan cekap mengendalikan komputer.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>
-----	--	---

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
15.	JURUTEKNIK KOMPUTER GRED FT19	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) Warganegara Malaysia;</p> <p>(b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) Sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Vokasional Malaysia dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred FT19: RM1,377.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred FT19: RM1,435.12); atau</p> <p>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred FT19: RM1,493.24).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang berpengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang teknologi maklumat.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>